



7e E-RALLYE MONTE-CARLO
[23^e RALLYE MONTE-CARLO ZENN]
18 au 22 Octobre 2023

Date: **18.10.2023**

Time: **15:30 hrs**

Subject: **STEWARDS COMMUNICATION NO. 1**

Document No: **2.1**

From: *The Stewards*

To: *All competitors / Crew Members*

Number of pages 1 [attachment 0 pages]

ATTENTION – BE CAREFUL

La course se déroule sur des routes ouvertes à la circulation et la priorité absolue est la sécurité.

Il convient donc de prêter une attention particulière à la signalisation routière.

Les règles du code de la route doivent être respectées à tout moment. Afin d'être en conformité avec le code de la route, des contrôles de vitesses pourront être effectués, ainsi que des vérifications sur le respect des arrêts aux panneaux « STOP » indiqués sur la route. Ces contrôles et vérifications seront fait en utilisant le système de suivi GPS, en considérant que l'arrêt au panneau « STOP » doit être d'au moins 2 secondes.

Les contrôles de vitesse seront aussi effectués à distance par radar sectoriel, ou à un point concret par un radar fixe.

The race is displayed in open traffic roads and the total priority is the safety. Therefore, there must be special attention to traffic signals.

The traffic code regulations must be respected at all times. In order to comply with the traffic code, speed controls may be carried out, as well as checks that the Stops indicated on the road are carried out, using the GSP tracking system, considering it successfully after being stopped at least 2 seconds.

The speed controls will also be done during a distance by a sector radar, or in a concret point like a fixed radar.

Ruth LAPIEZA

Claude PLASSERAUD

Didier MIGEON

Sophie BENSA

Stewards